
 

Bestyrelsesmøde 
mandag, den 15.01.2024 kl. 11 

Referat 
Deltagere: Bent Skov Petersen, Dagny Beier, Niels Christiansen, Tove 
Rasmussen, Anne Marie Lorentzen 
Referent: Anne Marie Lorentzen 

1. Konstituering 
Da Tove Midtgaard den 20.12.2023 har trukket sig fra bestyrelsen i 
Cimbria Parken er 1. Suppleant Niels Christiansen indkaldt. 

Bestyrelsen har konstitueret sig således: 
Formand: Anne Marie Lorentzen  
Næstformand: Dagny Beier

Referent: Anne Marie Lorentzen

Medlem: Bent Skov Petersen

Medlem: Niels Christiansen

Medlem: Tove Rasmussen


2. Godkendelse af referat fra sidst 
Er udsendt og godkendt

3. Opfølgning fra afdelingsmøde 28.11.2023 

A: El ladestandere etableres 
B: Ændring af husorden - hastighed på p-areal nedsættes 

til 15 km 
Husorden er ændret til max. 15 km på boligvejene-skilt opsættes.

	  

C: Skilt “gennemgang forbudt” ved stien til Karpedam 
er fjernet 

         
4.  Fælleshus - leje/rengøring 
Bestyrelsen blev enige om, at leje for værelse og festsal for beboere i 
Cimbria Parken forbliver uændret

Leje af festsal for udefrakommende stiger til 2.500 kr. incl. rengøring,  
gældende fra 15.01.2024.
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5.  Hvem skal deltage i bestyrelsesmøderne 
Som hovedregel kun bestyrelsen - men der kan være behov for 
“ekspert” hjælp fra Domea Syd. Udefrakommende hjælp inviteres altid 
af formanden.


6.  Bankospil 
Der er forslag om oprettelse af “Bankoklub for beboere i Cimbria 
Parken” - Bent har erfaring og vil sammen med Tove R arbejde videre  
med regler for opstart mm.

Hvis nogen af beboerne har lyst til at være med i “Bankoudvalget”  
modtages det med tak - kontakt Bent tlf. 20653938/mail 
bspetersen@godmail.dk eller Tove tlf. 31156400/mail 
tove6200@gmail.com.


7.  Procedure for opslag af dagsorden/referat fra 
     bestyrelsesmøde 
Det blev besluttet, at mødereferater fremover fordeles i alle postkasser 
og dagsordner opsættes på opslagstavlen i de 5 opgange.

Opslagstavlen ved nr. 9 bliver derfor overflødig og den opsættes i  
værkstedet til evt. brug til andet i fremtiden.


8.  Forslag fra beboer: Sten ved udlejningsværelset fjernes/evt.                                    
erstattes med en plantekumme 
Der var flertal i bestyrelsen for, at fliser og græs skal beskyttes, så der 
ikke kører biler til køkkendøren, og der var enighed om, at de 2 sten ikke 
er særlig kønne og var en nødløsning.

Vi arbejder videre med, at erstatte stenene med en anden løsning der 
passer ind i vores byggeri.


9.  Udlevering af nøgler og IPad til nye bestyrelsesmedlemmer 
Nøgler er udleveret til nye bestyrelsesmedlemmer - IPads følger senere.


10. Alge/mos groninger på murværk 
Der er mosgroninger på  bygninger, specielt 5, 7 og 9 -  der kan  først 
blive sprøjtet til foråret.


11. Eventuelt 
Vores “Nytårskur” gik over alt forventning, det var godt besøgt og der 
var hygge og god stemning. Det er vi rigtig glade for.


Næste møde tirsdag, den 16.04.2024 kl. 11 i festsalen.
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